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Geachte heer van Dijk,

Met ongeloof bereikte mij maandagavond via de Gelderlander het bericht dat wethouder de Kruijf 
verklaard zou hebben dat hij voor het eerst in maart 2018 op de hoogte zou zijn gebracht door 
wethouder Van den Hengel. Ook andere media lieten zich op gelijke wijze uit.  Ik wil hierop reageren.

In december 2017 nam de heer Van de Voet (ODDV) contact op met de mededeling dat de 
omgevingsdienst (het was Rivierenland als ik me niet vergis) een onderzoek was gestart naar een 
partij zand van Vink. Zand dat mogelijk gebruikt was onder de woonwijk Eilanden Oost. Ik moest er 
nog niets mee doen omdat er nog geen strafbare feiten of overtredingen waren aangetoond. 
Daarnaast zou de gedeputeerde Bieze contact met me opnemen om e.e.a. te bespreken aldus de 
heer Van de Voet. Ik heb aan de heer Van de Voet gevraagd om ook wethouder de Kruijf hiervan op 
de hoogte te stellen. 

In de week erop heb ik zelf burgemeester Van Dijk, wethouder de Kruijf en projectdirecteur 
Schouwaert op de hoogte gebracht. In afwachting van de uitkomsten van het onderzoek kon ik 
vanuit handhaving niet echt actie ondernemen. 

In één van de stuurgroepvergaderingen Eilanden-oost (of Veller) heb ik dit eveneens ter sprake 
gebracht en gevraagd of gezien de verdenking er niet breder aandacht aan besteed zou moeten 
worden.  De reactie van de heren de Kruijf en Schouwaert was of ik wel goed bij mijn hoofd was om 
hiermee het project in gevaar te brengen. In de stuurgroep was geen ontvankelijkheid voor een 
discussie over dit onderwerp.

Het is onmogelijk  om exacte data te noemen daar ik niet meer beschik over mijn agenda. Deze heb 
ik bij beëindiging van het ambt van wethouder ingeleverd bij de gemeente Barneveld.

In de eerste maanden van 2018 vond het onderzoek plaats en in maart kwamen er toch meer 
onderbouwde verdenkingen binnen, maar moesten we wachten op het officiële rapport van de 
omgevingsdienst. Dit was aanleiding om er in het college van B&W in maart over te spreken. Naar ik 



heb begrepen is dit rapport met feiten binnengekomen op 17 april.  Daarna is pas een situatie 
ontstaan om bestuurlijk te handelen.

Mijn laatste werkdag als wethouder was eveneens 17 april 2018. Vanuit het Staatsrechtelijk politiek 
bestel is het volgens mij nog steeds zo dat een opvolger volledig verantwoordelijk is voor het 
handelen van zijn voorganger. Daarnaast is het not done om namen van vroegere voorgangers te 
noemen terwijl deze zich niet kan verdedigen. Zeker daar ik niet ben gehoord door de commissie 
Eenhoorn. Dit tezamen met voorgaande verklaring, die ik ook bereid ben te geven onder ede, maakt 
dat ik verwacht dat de verdachtmaking door de heer De Kruyf wordt ingetrokken en een rectificatie 
wordt geplaatst. 

Met vriendelijke groet,

Gerard van den Hengel


